
PROTOKOLL fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings läns Skytteförbund. 
Plats: Värnamo skyttepaviljong (Källäng) 
Tid:  Torsdagen den 2 sept. 2004, kl. 19.00 – 21.30. 
Närvarande: Ingvar Arvidsson  ordförande 

Erik Helgesson  ledamot 
Bert Johansson  ledamot 
Karl-Axel Karlsson ledamot 
Inge Johansson ledamot 
Roy Nilsson   ledamot 
Anna-Carin Helgesson  suppleant 
Magnus Gustafsson  suppleant 
Magnus Johansson  suppleant 
Johan Johansson  suppleant 
Björn Leandersson  suppleant 
Anders Östh,   fältskytteledare 
Michael Wirestam utbildningsledare 
Ingvar Johansson valberedningens sammankallande 

                                           Per-Arne Sjösten förbundssekr. 
   

§1     Mötets öppnande . 
 Ordf. Ingvar Arvidsson hälsade de närvarande välkomna samt förklarade därefter     
         mötet för öppnat 
 
§ 2 Protokollsjusterare. 
 Mötet beslutar utse Karl-Axel Karlsson till att jämte ordföranden justera protokollet. 
 

§ 3 Dagordning. 
 Uppgjort förslag till dagordning godkändes. 
 

§ 4 Föregående protokoll. 
 Styrelseprotokoll, 2004-06-10 godkändes, med följande tillägg, endast närvarande redovisas  
         protokollet och läggs därefter till handlingarna. 
 Detta protokoll har ej sänts till föreningar och styrelseledamöter p.g.a. datorproblem. 
 
§ 4 Ekonomi. 
 P-A Sjösten redogjorde för den ekonomiska ställningen per den 31 aug. 2004. 
 P-A Sjösten har undersökt möjligheterna att öppna e-sparkonto men detta är inte möjligt det 
         kan enbart innehas av privatpersoner. 
 Besparingar har gjorts genom att säga upp pren. på Svenskt Skytte till kommuner och 
         landsting. 
 Ett serviceavtal på kopieringsmaskinen har sagt s upp. 
 Ökade intäkter genom att utbilda och rapportera FO-insrtuktörer till FSR.  
 
§ 5  Skytteveckan i Skövde. 
 Stora framgångar för vårt förbund i korthållsskyttet en första- och en andraplats i 
         Förbundslagtävlingen korthåll 50 m. Konstaterades att det fanns vissa brister i  
         rutinerna och undermåliga hederspriser i en del tävlingar. 
 Vi tar med detta till regionskonferensen. 
 
§ 6 Utbildningsledare. 

Fredrik Karlsson, Michael Wirestam och Johan Johansson har genomgått 
Förbundstränarutbildning steg ett på Bosön.  
Ett antal JSM-samlingar har genomförts den sista var i Sävsjö med något annorlunda upplägg. 



Föreningsutbildning planeras under hösten, ”vi behöver ett antal nya Föreningsutbildare”. 
 
§ 7 Banskytteledare  

Ej närvarande 
 
§ 8 Fältskytteledare. 

Skjutbanan i Skillingaryd har gjorts om, trots skrivelse från Förbundet har 600m vallen tagits 
bort, misstag eller inte. P-A Sjösten tar kontakt med C Ing 2 för att klara ut möjligheterna att 
behålla vallen. 

 Anders Östh bokar hotell inför fält-SM. 
 
§ 9 Kpistledare. 

Ej närvarande 
 
§ 10   SSO. 
 Ej närvarande.  
 Meddelar att de inspektioner, som planlagts till hösten kommer att genomföras. 

Siewert Danielsson betonar vikten av att ta kontakt med Förbundet när det gäller nedläggning 
av skjutbanor. 
Det finns pengar att hämta i form av bidrag till skjutbanorna. 

 
§ 11 Norra Smålandsgruppen. 
 Inte närvarande. Har ej deltagit under året. 
 
§ 12 Ungdomsskytteförbundet. 

Positivt med mästarhelg, många deltagare i seniormästerskapen, bättre än någonsin.  
 
§ 13 Nästa sammanträde. 
 Hålls i Gislavedskretsen 2004-12-09. Tid och plats meddelas via kallelse. 
 
§ 14 Övrigt. 

 Förbundet har erhållit en Sauer gevärspipa 6,5 mm från FSR. Styrelsen beslutade att pipan    
   skall lottas ut enligt följande: En lott erhålls vid deltagande i SM-uttagningarna för både bana     
   och fält. 
   Till representanter vid Höstkonferensen och Regionskonferensen valdes 
   Ingvar Arvidsson och P-A Sjösten 
   Höstens kretsmöten avhålls enligt följande: 
 Vetlanda  2004-11-23 Tid och plats meddelas i separat kallelse 
 Jönköping 2004-11-25 Tid och plats meddelas i separat kallelse 
 Gislaved 2004-11-30 Tid och plats meddelas i separat kallelse 

P-A Sjösten uppdrogs att tillskriva samtliga föreningar angående skyttets framtid med tanke 
på minskningen av medlemmar och deltagare. Detta ämne skall diskuteras på kommande 
kretsträffar 
Beslutades på förslag från Ungdomsskytteförbundet att anordna Förbundsmästerskap i Falling 
Target och Korthåll fält fr.o.m. 2005. 
Det är i dagsläget svårt att arrangera fältskjutningar. Värnamokretsen kan ej fortsättningsvis 
anordna fältskjutningar. 
Björn Leandersson tog upp frågan om fältskyttets framtid, ett förslag är att 
Förbundsmästerskapen skjuts i samband med Smålandsmästerskapen där även Kronobergs 
skytteförbund ingår. 
 



 § 16 Avslutning. 
 Då ej mera fanns att behandla förklarade ordförande Ingvar Arvidsson mötet för avslutat.  

 
Per-Aene Sjösten 
Per-Arne Sjösten 
Sekreterare 

 
Justeras: 

Ingvar Arvidsson    Karl-Axel karlsson 
Ingvar Arvidsson     Karl-Axel Karlsson 
Ordförande               Justeringsman 
 
 
 
 


